



Protokoll styrelsemöte S14

Närvaro:	Malin Gurenius	Ordförande
	Josefin Brandt	Sekreterare
	Johan Bjarnevik	SRD-ordförande
	Björn Nilsson	Cafémästare
	Martin Belohorka	Industrimästare
	Lars Dunemark	Programmästare
	Göran Stensköld	Sexmästare
	Adrain Ullander	Jämställdhetsombud
	Jacob Gradén	Revisor(Ständig adjungerad)

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Pernilla Andersson, Överphös
Totte Nilsson, blivande Källarmästare
Fredrik Berglund, vice Industrimästare
Michael Persson, stabsmedlem
Mariana Chevez, stabsmedlem
Gustav Bodenäs, blivande SRD-ordförande

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes protokoll S13 godkändes.

§6 Meddelanden Malin meddelar

- att kårordförande meddelar att de kanske tänker skaffa ett gemensamt kortsystem för hela LTH.
- att hon och Josefin har varit och pratat med Mats Cedervall angående ommålningen av iDét. De visade färgvalen för honom och fick hans godkännande.

Ola meddelar att han har varit på ett möte med Mats Cedervall angående betalningen av det nya kortlåset till iDét. Då kom de fram till att husstyrelsen skall stå för hälften av kostnaderna. Cedervall kom även med förslaget att vi kan jobba på invigningen av det nya biblioteket med att servera förfriskningar och tjäna pengar som kan täcka kostnaderna ytterligare.

Martin meddelar att Tactel skall ha företagskväll ikväll.

§7 Beslutsuppföljning Inget

§8 Safari Vi vill göra om Sektionssafarit. Från att ha den under en lunch till att ha den under en hel eftermiddag och låta faddergrupper-



na gå runt på olika stationer (en station för varje mästeri). Mötet **beslöt** att safarit skall göras om på detta sätt.

- §9 Dimma-pub Pernilla har skrivit ett dokument till Dimma-styret om ett förslag till förlikning. Dimma har en skuld till D-sektionen. Dokumentet gick i stort ut på ett förslag att Dimma-styret hjälper till på Dimma-pub som är under nollningsveckorna. I gengäld går eventuell vinst från Dimma-pub till att skriva över skulden. Mötet **beslöt** att godkänna förslaget till förlikning.
- §10 Nollningens budget Vi tittade igenom nollningens budget och mötet **beslöt** att godkänna den.
- §11 Ommålningen av iDét Vi diskuterade ommålningen av iDét som ska äga rum i början av sommaruppehållet. Vi har en budget på 10000 kr och undrade om SRD kan bidra med lite pengar. Johan gick med på att SRD ska stå för kostnaden av maten till jobbarna under ommålningsdagarna.
- §11 Övrigt Johan meddelar att han inte kan komma på Shiptet den 13 augusti.
- Martin meddelar att Sogeti eventuellt vill sponsra D´du (ha sin företagslogga på D´du mot att vi får pengar), de vill även skicka ut reklam i VB-facken en gång per termin samt ha reklam för deras företag i sektionslokalerna. Mötet tyckte att detta skulle vara okej eftersom det skulle innebära att sektionen fick pengar. Martin skulle förhandla vidare med Sogeti.
- Göran ville diskutera kritalista för staben i höst. Mötet **beslöt** att staben får gå gratis på sittningarna.

§12 OFMA

Vid protokollet

Josefin Brandt
Sekreterare

Justeras

Malin Gurenus
Ordförande